

*Traudel Walz*  
*Contra Dancers Hohenlohe*



### Kärwe-Danz of the Contra Dancers Hohenlohe.

“Kärwe” means “church fair” in the Hohenlohe dialect. In the fall, after the harvest, there is a celebration with good food and drink, coffee and cake and also music and dance in the past.

This was the motto of the **Kärwe-Contra-Danz** organized by the Contra Dancers Hohenlohe held in the picturesque area of the Neumühlsee. There was an open dance afternoon as the highlight of the club year, held in the Landgasthof in the Waldenburg Mountains.

The prompter Andreas Henneke presented a lively offer with varied choreographies up and down the hall, joyful circle dances, and waltzes in the end. Accompanied by the Live-Band “**High-low-Connection**” which was then again engaged for the Ascension dance in May.

The next event will be the traditional carnival dance on February 10, 2024 with Carol David-Blackman and Marius Stewart with his band “**Cutching up the Slack**”.

### Kärwe-Danz der Contra Dancers Hohenlohe

Die „Kärwe“ ist Hohenloher Mundart und bedeutet „Kirchweih“. Im Herbst nach der Ernte wird gefeiert mit gutem Essen und Trinken, mit Kaffee und Kuchen und früher mit Musik und Tanz.

Nach diesem Motto veranstalteten die Contra Dancers Hohenlohe ihren „**Kärwe-Contra Danz**“ in malerischer Umgebung am Neumühlsee. In den Waldenburger Bergen fand im Landgasthof ein offener Tanznachmittag als Höhepunkt des Vereinsjahres statt.

Prompter Andreas Henneke bot den Gästen ein flottes Angebot mit vielseitigen Choreografien auf und ab im Saal, fröhlichen Kreistänzen und Walzern als Abschluss, begleitet von der Live-Band „**High-low-Connection**“, die für den Mai-entanz an Himmelfahrt gleich wieder engagiert wurde.

Das nächste Event ist der traditionelle Faschingstanz am 10. Februar 2024 mit Carol David-Blackman und Marius Stewart mit seiner Band „**Cutching up the Slack**”.

Translated by Annemarie Cohen



*Pictures / Bilder:  
Traudel und Eberhard Walz*



*Source/Quelle: <https://www.hohenlohe.de/Region-Hohenlohe/Landschaften.html>  
Waldenburg mountains / Waldenburger Berge, Picture/Foto: Achim Mende*